香港馬拉松 2025 的特别交通及運輸安排

敬啟者:

根據運輸署公告,將於 2025年2月8日(星期六)及2025年2月9日(星期日)實施下列特別交通及運輸安排,以配合舉行香港馬拉松2025:

道路封閉 - 由 2025 年 2 月 9 日 (星期日)凌晨 1 時 15 分至下午約 1 時 30 分

- ▶ 博覽道;
- ▶ 介乎博覽道(西面)及博覽道(東面)之間的博覽道中;
- ▶ 博覽道東(南行);及
- ▶ 介乎博覽道及北面盡頭路之間的博覽道東(北行)。

由2025年2月9日(星期日)凌晨1時15分至下午約1時30分,請改由博覽道東進入停車場並由龍和道駛離停車場。

此致

香港會議展覽中心〔博覽道中〕停車場用戶

富城停車場管理有限公司

2025 年 2 月 4 日

Date:

4 February 2025

То

Users of HK Convention & Exhibition Centre Carpark (Expo Drive Central)

SPECIAL TRAFFIC AND TRANSPORT ARRANGEMENTS FOR THE HONG KONG MARATHON 2025

Dear Patron(s),

According to the transport department notice, please be advised that special traffic and transport arrangements will be implemented on 8 February 2025 (Saturday) and 9 February 2025 (Sunday) to facilitate the holding of the Hong Kong Marathon 2025:

Road Closures - From 1:15 am to about 1:30 pm on 9 February 2025 (Sunday)

- Expo Drive;
- Expo Drive Central between west of Expo Drive and east of Expo Drive;
- Expo Drive East southbound; and
- Expo Drive East northbound between Expo Drive and north of cul-de-sac road.

Vehicles should enter the carpark via Expo Drive East and leave the carpark via Lung Wo Road from from 1:15 am to about 1:30 pm on 9 February 2025 (Sunday).

Yours faithfully, Urban Parking Limited



CEC-N003-25 (R1)

物業管理公司牌照號碼 PMC Licence No.: C-981530

